



## Styrelsemöte Läckby Golf 2024-05-06

Närvarande: Jesper W, Andreas B, Linda M, Jimmy H, Fredrik W

§1 Jesper hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat

§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Fredrik W

§3 Föregående protokoll: inga synpunkter

### §4 Utvärdering Valborg

- mycket folk
- fiskdammspåsarna tog slut (ca 60 st)
- elden tog lång tid för att ta sig ordentligt
- dålig föräldrauppslutning från arrangerande lag
- vi måste tacka ICA och Ådalen för godis och blommor

### §5 Från årshjul

- Eventuellt Ironmanmöte – *klart*
- Boka personer till Ironman – *Fem namn per lag ska lämnas in senast till 3/6*
- Inomhustider höst till förvaltningsföreningen i Rockneby – *klart. Schema bifogas protokoll*
- Slutet av maj – sponsordag: ej aktuellt under 2024
- Faktura kommun om hyra lokal – Linda har koll
- Uppstart nya lag – 21/22: vi avvaktar med provträning till 2025 (om inte föräldrar självmant erbjuder sig att starta upp ett nytt lag)

### §6 Beslut inköp enligt önskemål från ungdomsledare:

- matchstrumpor 15 st 1:or, 10 st 2:or, 10 st 3:or
- västar: 10 st juniorstorlek (10-12 år)
- en stapel med koner 20-30 st
- flaskställ 2st

Styrelsen beslutar att beställa ovanstående på 3&1. I samband med detta undersöks också vad siluettfigurer till träning kostar.

§7 Actionlista för egen uppföljning: Linda har skapat ett dokument baserat på årshjulet med månad, uppgift, beskrivning, ansvarig, start- och slutdatum samt status.

§8 Låsbyte - offert från Kalmar låsservice: 20070 exkl. moms; 2 st Yale doorman, omläggning 5 cylindrar, 1 hänglås, 1 hänglåscylinder, 1 låsbricka. Till detta kommer 250kr per låsbricka (tagg). Styrelsen beslutar att acceptera offerten och beställa detta arbete.

**§9** Medlemsavgifter: Linda skickar ut till alla ledare vilka i respektive lag som betalat medlems- och träningsavgift. Därefter får ledarna kontakta de föräldrar som eventuellt ej betalat och påminna samt informera om möjlighet till delbetalning/avbetalning.

**§10** Domarutbildning: Jesper undersöker om intresse finns bland P11/12 att genomgå domarutbildning. Linda ber Robin/Peter göra samma sak med F11

**§11** Övrigt

-Andreas B och ytterligare en förälder är intresserade av att köpa varsitt av de gamla fotbollsmålen

-Lindsdalsskolan åk 7 undrar om de får använda Åbyvallen måndagen 10 juni till kl 13:30 med tillgång till toaletter. Styrelsen bifaller, Linda tar kontakt.

-Gropar i planen: Jesper frågar vaktmästarna om de kan jämna till groparna med dressjord eller liknande.

**Nästa styrelsemöte: 3 juni kl. 19:00**